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Zusammenfassung

        
Eine 65-jšhrige Patientin leidet unter einem fortgeschrittenen MALT-Lymphom. Sie wird nach erfolglosen Chemotherapien und Bestrahlungen rein homöopathisch behandelt. Verlaufsdokumentation der homöopathischen Tumorbehandlung. Das Tumorleiden verschwindet und es erfolgt eine Aktivierung einer alten Knochentuberkulose, die ebenfalls homöopathisch behandelt wird. Die aufgegebene Patientin wurde mit Hilfe der Homöopathie beschwerdefrei.


      
        
Summary

        
A 65 years old female patient suffers from an ad-vanced MALT lymphoma. After unsuccessful chemotherapies and radiotherapies, she is treated purely homeopathically. Documentation of the course of a homeopathic treatment of tumors. The neoplastic disease disappears completely and an old bone tuberculosis is activated, which is also treated homeopathically. The patient, who has been given up, became symptom-free with the help of homeopathy.
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